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PROTOKÓŁ PRZED ZATWIERDZENIEM PRZEZ RADĘ MIASTA. 
 

PROTOKÓŁ NR IX/2019 
z obrad IX Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu 18 czerwca 2019r. w godz. 15.05 – 15.20 
w Sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
Podjęto uchwały: 
 
IX.61.2019 w sprawie przyjęcia uzupełnienia Nr 4 do „Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju do roku 2020”, będącego 
aktualizacją „Lokalnego Programu Rewitalizacji Jastrzębia-
Zdroju na lata 2008-2015”, 

 
 
IX.62.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
Ad. 1. 
 
Otwarcie IX Sesji nadzwyczajnej  Rady Miasta, stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia IX Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Ryszard Piechoczek, który powitał zebranych.         
 
Na podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
W Sesji udziału nie brali radni Angelika Garus-Kopertowska, Łukasz Kasza, 
Wojciech Marcol, Tadeusz Markiewicz, Iwona Rosińska, Piotr Szereda  – 
usprawiedliwieni.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Janusz Ogiegło – Radny RM  
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy Radną Urszulę 
Sobik - wyraziła zgodę. 
 
Tadeusz Sławik - Radny RM 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy Radnego 
Michała Urgoł  - wyraził zgodę. 
 
 
Głosowanie radnych: za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Ryszard Piechoczek - Wiceprzewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 3 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
Ryszard Piechoczek –Wiceprzewodniczący Rady Miasta  
Realizujemy pkt. 3 tj.Podjęcie uchwał w sprawach i w związku z tym, że jest to 
sesja nadzwyczajna bardzo prosiłbym o omówienie tych uchwał. 
 
 
Anna Hetman-Prezydent Miasta 
Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Takim bardzo ważnym pretekstem do 
zwołania sesji jest możliwość pozyskania środków na rewitalizację Parku w części 
Parku Zdrojowego na potrzeby utworzenia miejsca aktywizacji społeczno-
gospodarczej mieszkańców rewitalizowanych terenów. Żeby ubiegać się o środki, 
musimy mieć zapis, że ten teren wpisuje się w nasz Lokalny Program Rewitalizacji. 
Wcześniej takiego zapisu nie było, bo też nie było takiego programu o który 
moglibyśmy się ubiegać i w związku z tym, że termin składania wniosków to 27 
czerwca, dlatego musimy mieć uchwałę wcześniej podjętą. Więc bardzo proszę                   
o przychylenie się do naszego wniosku i podjęcie uchwały dotyczącej zmiany w 
Lokalnym Programie Rewitalizacji z zapisem na rewitalizację części Zdrojowego 
Parku. Druga uchwała dotyczy… Czy od razu dwie panie Przewodniczący? 
 
Ryszard Piechoczek –Wiceprzewodniczący Rady Miasta  
Bardzo proszę. 
 
Anna Hetman-Prezydent Miasta 
Poproszę pana Skarbnika. 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Druga uchwała dotyczy bezpośrednio zabezpieczenia środków na wkład własny do 
wniosku, który będzie składany do 27 czerwca br. W latach 2020-2021 
zabezpieczamy 872 tys. zł  i 141 tys. zł w 2021r., to jest 15% szacowanej wartości 
inwestycji, jak również możliwości wielkości uzyskania dofinansowania z Unii 
Europejskiej. 
 
Tadeusz Sławik-radny RM 
…15%?  
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Tak, 1.013.000,00 zł zabezpieczamy w dwóch latach. 
 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Michał Urgoł przedstawił projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia uzupełnienia Nr 4 do „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju do roku 2020”, będącego aktualizacją „Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju na lata 2008-2015”. 
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Ryszard Piechoczek  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę bardzo pan radny Sławik. 
 
Tadeusz Sławik-radny RM 
Plan był uchwalony na latach 2008-2015 i to nie jest pomyłka i oczywiście można 
było zrobić poprawkę, ale taki jest dokument wyjściowy. Mam jeszcze pytanie, czy 
aktywizacja mogłaby się odbywać na terenach zielonych i w budynkach, to jest 
szerokie pojęcie tj.w programie Marszałkowskim i gdyby pan mógł powiedzieć,                           
o co się ubiegamy? To jest oczywista rzecz, że to jest pozytywne działanie, 
natomiast o tych parę informacji jeszcze bym prosił.  
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
1.013.000,00 zł jest zabezpieczone w dwóch latach 2020-2021 i 872 tys. zł… jako 
wkład własny… 
 
Tadeusz Sławik-radny RM 
Na ile oczekujemy? 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Oczekujemy na ponad 8 mln zł. Jeszcze jedną rzecz należy powiedzieć, zmieniamy 
nazwę zadania i teraz to jest „Modernizacja zabytkowego Parku Zdrojowego”                        
i zmieniamy oczywiście pod potrzeby projektu unijnego na „Rewitalizację części 
zabytkowego Parku Zdrojowego na potrzeby utworzenia miejsc aktywizacji 
społeczno-gospodarczej mieszkańców rewitalizowanych terenów”. O którym 
terenie mówimy? Myślę, że szczegółowo pani Naczelnik. Tylko powiem mniej 
więcej, co już teraz robimy, czyli teren tzw. fontanny, jak również duży plac, gdzie 
aktualnie są miejsca postojowe, bo to nie jest parking oczywiście. Jest możliwość 
złożenia wniosku na w/w tereny po przyjęciu uchwały rewitalizacyjnej. 
 
Tadeusz Sławik-radny RM 
Miałbym jeszcze jedno pytanie dotyczące parkingu, czy parking będzie miał to 
samo przeznaczenie, bo gdzieś w dyskusjach padały informacje, że funkcja byłaby 
inna i już mnie mieszkańcy pytali, czy faktycznie tak by się miało stać? Gdyby tak 
było, to są zaniepokojeni sytuacją, gdzie samochody parkować, a może to jest 
przedwczesne, dlatego bardzo proszę o informację tutaj na sesji nadzwyczajnej, a 
tym bardziej jeśli Park będzie wyremontowany, to mieszkańcy będą jeździć. 
Jeszcze jedno pani Prezydent, czy pani Naczelnik, bo tam każdy z nas bywa, ogląda 
i widzę też, co się dzieje, ale jak pani ocenia z harmonogramu pracy, czy to idzie 
tak, jak w harmonogramie, czy też nie?  
 
Anna Hetman-Prezydent Miasta 
Może odpowiem na pierwszą część pytania, czyli jaki zakres działań społecznych                 
i co z parkingiem? Jak już wielokrotnie państwu mówiliśmy, obecnie część która 
jest nazwana parkingiem formalnie nigdy nie była, nie jest i nie będzie parkingiem, 
bo konserwator się na to nigdy nie zgodzi. Natomiast teren ten jest terenem 
wielofunkcyjnym i tak też do tego podchodzimy. Wiadomo, że nic tam się nie dzieje 
i nie są organizowane wydarzenia, eventy i koncerty. W programie którym 
ubiegamy się o środki mamy założenie takie, że należy tam w tej właśnie części, 
bo ten zakres również bierzemy pod uwagę, oraz część przy fontannie i muszli, to 
jest teren na którym będziemy organizować wszystkie wydarzenia i programy 
prospołeczne, bo rewitalizacja polega głównie na rewitalizacji społecznej                               
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z wykorzystaniem jakiejś przestrzeni, czy to zamkniętej, czy otwartej. Dlatego 
działania które są zaplanowane w projekcie, to w taki właśnie sposób są opisane                 
i takie są nasze potrzeby. Tak również motywujemy i warunkujemy pozyskanie tych 
środków. Parking, to miejsce na którym obecnie parkują samochody i jest 
zaprojektowany w taki sposób, aby służył bardzo długo, jest utwardzony płytami 
granitowymi, ale będzie również taka przestrzeń, na której będzie można 
organizować różne wydarzenia związane ze świętami patriotycznymi, czy 
wydarzeniami organizowanymi przez miasto z ograniczeniem wtedy tylko, kiedy 
będą wydarzenia organizowane z ograniczeniem dostępu samochodów. Na co dzień 
będzie to miejsce wykorzystywane na pewno w taki sposób, jak dotychczas. 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Na obszarze Parku są w tej chwili już realizowane dwa zadania i jest to ścieżka 
główna aż do schodów tj. druga część tej ścieżki, plac i my go nazywamy roboczym 
razem z muszlą i chodnikami od strony Domu Zdrojowego i budynku Galerii. To 
jest jedno zadanie, którego termin realizacji uważam, że jest zgodny                                     
z harmonogramem i nie odbywa się bez kłopotów dlatego, że po zdjęciu tynku                        
z muszli okazało się, że bardzo niefortunnie był prowadzony kiedyś ten remont                         
i całą kopułę, która się trzymała na tynku ktoś to nadbudował z cegły dziurawki, 
więc daleko temu do historycznych walorów. Natomiast pod okiem konserwatora 
będzie to doprowadzone do stanu historycznego i to jest jedno zadanie. Drugie 
zadanie w tym rejonie, to Łazienki III, na które już firma weszła i ma trochę 
opóźnienia dlatego, że musieliśmy wykupić część terenu ogrodu od sióstr, aby z tej 
strony zabezpieczyć miejsce tj.teren pożarowego wjazdu i odległości pożarowych. 
To już jest oczywiście zrealizowane, firma jest wybrana tj. Mostostal to realizuje. 
Zadania prowadzone są zgodne z harmonogramem, który został wytyczony na 
etapie przetargu. 
 
Bernadeta Magiera-radna RM 
Na terenie, o którym mówimy jest również pomnik więźniów oświęcimskich                          
i mieszkańcy pytają, co po rewitalizacji? Czy pomnik będzie przeniesiony, czy 
pozostanie w tym samym miejscu? Jaki jest zamiar? 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Jest to pomnik pani radna, a nie grób i chciałam to tylko podkreślić dlatego, że 
zostanie przesunięty, ale pozostanie w tym samym rejonie tzn. o parę metrów 
zostanie przesunięty w kierunku basenu. Zostanie bardzo ładnie zrobiony, 
podświetlony. 
 
Bernadeta Magiera-radna RM 
Dziękuję.  
 
Michał Urgoł –radny RM 
Jeszcze pytanie odnośnie budowanej nowej sali koncertowej przy Państwowej 
Szkole Muzycznej, czy ten projekt również przewiduje w tych środkach budowę 
parkingu przy szkole, a jeżeli nie, to czy można to ująć i ewentualnie zacząć o tym 
rozmawiać? 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Budowa sali koncertowej prowadzona jest przez Ministerstwo Kultury i środki 
oczywiście pozyskane z POIŚ-u, jest na terenie który należy do szkoły muzycznej. 
Za szkołą patrząc od ul.1 Maja jest teren dawnego i obecnie zajętego pod budowę 
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parkingu i w tej chwili w/w inwestycja nie przewiduje miejsc parkingowych innych, 
niż takie, które zostaną przywrócone po zakończeniu budowy.  
 
Tadeusz Sławik-radny RM 
Jaki jest termin zakończenia robót w Parku? 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Termin zakończenia w Parku, to pierwsze zadanie związane z aleją główną i placem 
muszli, to jest listopad tego roku. Z założeniem, że konserwator nam zaaprobuje 
projekt zastępczy na wykonanie remontu dachu muszli, natomiast termin związany 
z Łazienkami III, to jest początek następnego roku. Sala koncertowa, to jest 
czerwiec za rok. 
 
Ryszard Piechoczek-Wiceprzewodniczący Rady Miasta  
Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały w 
proponowanym brzmieniu?  
 
 
Uchwała nr IX.61.2019 w sprawie przyjęcia uzupełnienia Nr 4 do 
„Lokalnego Programu Rewitalizacji Jastrzębia-Zdroju do roku 2020”, 
będącego aktualizacją „Lokalnego Programu Rewitalizacji Jastrzębia-
Zdroju na lata 2008-2015”, została podjęta głosami: za – 17 , przeciw – 
0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ryszard Piechoczek-Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Michał Urgoł przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój. 
 
Ryszard Piechoczek-Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr IX.62.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 17, 
przeciw – 0 , wstrzymujących się – 0. 
 
Ryszard Piechoczek  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski  
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Alina Chojecka- Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  
Pani Prezydent, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. W zasadzie informacja, którą 
chciałam państwu przedstawić została drogą e-mailową przesłana do nas 
wszystkich, ale prośba jest taka, żeby jutro osoby, które mogą uczestniczyć                        
w posiedzeniu Komisji Edukacji o godzinie 14.30 zgłosiły się, ponieważ będą 
omawiane szczegółowe sprawy związane z budynkami oświatowymi. Więc 
zapraszamy na Komisję Edukacji w środę godz.14.30. 
 
Ad.5. 
Zakończenie obrad Sesji 
 
Ryszard Piechoczek  
Zamykam IX nadzwyczajną  Sesję Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. Dziękuję Państwu 
za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała 
 
Alicja Kogut 
 
 


